
V dnešním evangeliu nám Pán Ježíš říká: „Máte-li mě rádi, dělejte, co vám říkám.“ A co nám 
Pán Ježíš říká? Říká, že máme dělat druhým radost, jako by to byl on sám.  
 
Toník přemýšlí, co má udělat, aby měli lidé kolem něj radost. Co vymyslel zjistíš, pokud 
správně vybarvíš obrázek. 

 


